
 
Aan het Platform Behoud Lutkemeer 

Beste leden van het Platform Behoud Lutkemeer, 

Uw brief van maandag 31 mei 2021 over de reserveringsovereenkomst van Ahold Delhaize op vijf 
hectare bedrijventerrein Lutkemeerpolder hebben wij ontvangen. Ook zijn we inhoudelijk 
geïnformeerd naar aanleiding van uw actie bij ons hoofdkantoor op 4 juni jl. 

U verwijt Ahold Delhaize een reserveringsovereenkomst te hebben gesloten met betrekking tot vijf 
hectare van de in totaal 45 hectare bedrijventerrein Lutkemeerpolder. 

Het hangt echter niet van Ahold Delhaize af of dit gebied ontwikkeld wordt. In de vergadering van de 
Commissie Ruimtelijke Ordening van de Amsterdamse gemeenteraad op 9 juni jl. heeft wethouder 
Marieke van Doorninck van Ruimtelijke Ontwikkeling en Duurzaamheid dit nogmaals benadrukt. De 
gemeente heeft reeds jaren geleden besloten dat dit een bedrijventerrein wordt. De reservering van 
Ahold Delhaize betreft een klein deel van het totale gebied van de Lutkemeerpolder. Ook als Ahold 
Delhaize afziet van vestiging van een logistiek punt zal het betreffende gebied bedrijventerrein 
blijven en bebouwd gaan worden. Naast Ahold Delhaize gaf de wethouder aan dat ook een andere 
partij reeds een reserveringsovereenkomst heeft getekend. Ook verwacht zij de gemeenteraad 
binnenkort te informeren over andere partijen waarmee gesproken wordt. 

Zoals u ook in uw brief stelt, staat duurzaamheid hoog bij ons in het vaandel. Uw grote 
betrokkenheid, inzet en passie voor biologische landbouw, duurzaam en lokaal voedsel en 
biodiversiteit herkennen en respecteren wij. Het is echter niet Ahold Delhaize die het besluit heeft 
genomen dat de bestemming van de Lutkemeerpolder is gewijzigd in bedrijventerrein. Wij verkennen
op dit moment hoe wij het door ons beoogde logistieke punt zo duurzaam en ecologisch mogelijk 
kunnen inpassen binnen het bestaande bestemmingsplan. 

Vriendelijke groet,

Saskia Aalbers
Public Affairs


